
Islev Skole ”At danne og 

uddanne med 

udgangspunkt i 

det enkelte 

barns potentiale 

i et inkluderende 

fællesskab.” 
Kerneopgaven 

Onsdag, den 10. maj 2023, kl. 18.00-20.00, i Personalerummet 

 

Deltagere:  

Gry Minor Jensen (Forperson)  + 

Ditte Maria Ravn (Næstforperson) + 

Julie Korfitsen (Forældrerepræsentant) +   

Morten Nyholm (Forældrerepræsentant) +    

Christian Milne (Forældrerepræsentant) + 

Amalie Kofoed (Forældrerepræsentant) + 

Jens Damgaard Gøtzsche (Forældrerepræsentant) + 

Anni Klein(Suppleant medarbejderrepræsentant) + 

Marie Würtzen (Medarbejderrepræsentant) + 

Anette Rachlitz (Kommunalbestyrelsen) - 

Jesper Stjernfeldt Petri (Skoleleder) + 

Nis Vinæs (Viceskoleleder) + 

Nicolai Christian Sørensen (SFO-Leder) +   

Fredrik Rosendahl, 9X (Elevrådsrepræsentant) -   

William Gammelmark Hemmingsen, 8Z (Elevrådsrepræsentant) -   

Martin Starcke (suppleant) - 

Dennis Roland Hansen (suppleant) +  

Azam Aslani (suppleant) - 

 

 

Tid 

(min) 

Arbejds

-

metode

*  

Indhold Referat 

 

1.  2 B Godkendelse af referat Godkendt 

2.  2 B Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3.  

 

5 O Velkommen og punkter til 

eventuelt  

 

Stillingsopslag 

4.  10 O Elevråd  

 

Ikke til stede 



5.  30 D/B Kommunalbestyrelsen 

besluttede den 25.4 at sende 

sagen om fælles skoledistrikt i 

høring i skolebestyrelserne. 

Frist på indsendelse af 

høringssvar er den 15. maj 

2023 
 

Bilag: 

 

 Høringsbrev ’Høring – 

ændring af nuværende 

skoledistrikter til et 

fælles skoledistrikt’ 

 Sagen 

 Bilag 1 – Oversigt over 

nuværende fordelings-

kriterier 

 Bilag 2 – Oversigt over 

skolernes oplande 

2500 

 Bilag 3 – Fordelingskri-

terier fra Gentofte 

Kommune og Køben-

havns Kommune 

 Spørgsmål og svar om 

fælles skoledistrikt 

 

SB indstiller til at støtte op om forslaget med de drøftede opmærksomhedspunkter, 

der fremgår af høringssvaret, som Jesper sender til gennemsyn torsdag og endeligt 

videre senest mandag. 



6.  10 

 

O/D/B Planlægning af kommende 

skoleår 

 

Godkendelse af 

timefordelingsplan 

Er samstemt med UVM’s timetal, vær dog opmærksom på at vi 
 Fokus på at børnehaveklasseledere har mange timer i 0. klasse. 

 Skytimer i dansk (7.-9. klasse), matematik (7.-9. klasse), valgfag (9. klasse). Der 

skal være en opmærksomhed på at disse timer bliver meningsfulde. 
 Mulighed for ekstra timer i idræt. Det gør vi på 7. (lejrskole), ikke i 8. (vægt 

på t/i) og 9. i selve skemaet.   

 Krea-ordning med mindre holddannelse på mellemtrin (3.-5. klasse). Opmærk-

somhed på det kan være skrøbeligt ved sygdom, men det giver samtidigt mulighed 

for et mere intensivt forløb. 

 På 5. årgang satser vi på naturfag frem for musik. Bruger de resurser, der er, 

på den bedst mulige måde. 

 Tilstræber en ligelig mindsteudmøntning af tovoksen-timer som flex og inklu-

sionstimer med vægt mod indskolingen, men størst pædagogdeltagelse i ind-

skoling. 

 

Der er opbakning til timefordelingen i SB. 

 

4 lærer-jobopslag venter. På jagt efter kombination af hovedfag og hhv. krea, naturfag 

og sprog. Opslag starter med at komme ud i næste uge. Pædagoger derefter 

(herunder resursepædagog) har også en indvirkning på timetal. 

 

  

7.  20 D/B Skolebestyrelsens 

kommunikation med forældre 

og medarbejdere v. Amalie og 

Morten 

Vi aftalte at gå videre jf. Amalie og Mortens indspark. 

Arbejdsgruppen går videre med konkret planlægning. 

8.  15 D Opfølgning på kurset 

"Skolebestyrelsens arbejde 

med tilsyn" 

Alle deltagere bedes tænke 

over tre pointer, de har taget 

med sig fra kurset 
 

Der var en bred tilfredshd med kurset. 

Gry følger op med en årsplan (inkl input udefra), inviterer ind til vikarprincippet som 

første skridt – og varsler længere sb-møder næste år.  

9.  15 D/B Revideret udkast til ”Princip 

for kontaktforældre”  
 

Det fremsendte forslag blev drøftet og godkendt. Implementeringsplanen bliver taget 

op på næste møde. 

Bestyrelsesrepr. er inviteret til morgenmad d. 2. august. 



10.  5 O Meddelelser 

 

Forslag til at mødes i juni 

bliver udvidet mde en time 

 

Det er Jespers sidste dag på onsdag d. 17.5 

Kom gerne til reception kl. 14. 

 

Husk oplæg fra Chris McDonald d. 31. maj, kl. 17.30 i Festsalen 

 

Skolelederstillingsopslaget har nu været oppe et stykke tid. Det har været i ’høring’ 

hos alle medrbejdergrupper. Fra SB’s input er der lagt talrige rettelser til, med særlig 

fokus   

- fokus på styrkelsen af fagligheden og en forbedring af trivslen  
- fokus på at forbedre arbejdsmiljøet, således at omsætningshastigheden 

blandt medarbejderne på skolen nedsættes 
 
Vær opmærksom på samtaler 14. og 15. juni, Tina inviterer. 

 

 

11.  5 O Eventuelt  



   Årshjul: 

Aug: Høringssvar vedr. 

kommunalt budgetforslag (frist 

19. august), fotografering af SB 

Sep:  

Okt: SB-årsberetning,  

Nov:  

Dec: Godkendelse af 

materialebudget, julefrokost, 

Budgetopfølgning Møde aflyst 

pga sygdom. 

 

Jan:, budget 2023 + 

materialebudget  

Feb: SB-valg (hvert 4. år.)  

Mar: Godkendelse af skolens 

budget. Planlægning af 

kommende skoleår.  

Børnesynet –hvordan sikrer vi 

at det omsættes til hverdag og 

pædagogik på skolen? 

Apr:”Sund skolevej” 

Planlægning af kommende 

skoleår  

Maj: Udkast til Princip for 

kontaktforældre og 

trivselsudvalg, SFO-

forældreråd  

Jun: Budgetopfølgning, 

sommerfrokost  

Trivselsundersøgelse. 

Punkter til kommende møder:  

•Vikarprincip 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

*Orientering, Drøftelse eller Beslutning 

 

 

 


